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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XXI/2016 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  29 czerwca 2016 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 13 radnych (nieobecni byli radni Urszula 

Kruszyna i Jacek Warchał). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Izabela Borkowska – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

6. Malwina Jakimowicz – p.o. dyrektora Celowego Związku SG05 w Starym Kurowie 

7. Anna Szanderska – główny księgowy Celowego Związku SG05 w Starym Kurowie 

8. Angelika Jaworska – kierownik GOPS w Zwierzynie 

9. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

 

Porządek obrad XXI Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XXI zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia  

w poszczególnych szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy 

Zwierzyn na lata 2016-2022, 

b) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zwierzyn, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

7) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

9) Wolne wnioski i informacje. 

10) Zamknięcie XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

1. Otwarcie XXI zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
10 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  
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Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

porządek obrad. Następnie zapytał się, czy ze strony Rady są wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Radni nie zgłosili wniosków do porządku obrad.  

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali 

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym i otworzył 

dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska zapytała, jaki był koszt ciągu pieszego przy stadionie Pionier  

w Zwierzynie oraz na jakie środki możemy liczyć z PROW-u. Zapytała również, na jakiej 

podstawie przydzielana były „Zwierzyneckie tury” i kto je przyznawał podczas obchodów 

250 lecia Zwierzyna oraz dlaczego nie umieszczono zdjęć na wystawie, które przekazała 

mieszkanka. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że koszt ciągu pieszego to 30.000 złotych. Ze 

środków z PROW-u przeznaczonych na infrastrukturę sportowo-rekreacyjną chcemy, żeby 

firma, która będzie budowała bibliotekę w Zwierzynie wylała nam ścieżkę betonową 

pomiędzy Zwierzynem a Przysieką. Będziemy również starali się o środki z LGD, aby 

dołączyć je do infrastruktury kulturalno-oświatowo-sportowej. Jeżeli chodzi  

o „Zwierzyneckie tury”, to przyjęto kryterium, żeby to były osoby, które udzielały się  

w rozsławianiu gminy, wywierały wpływ na działalność kulturalno-społeczną w rozwoju 

naszej gminy. Nacisk kładliśmy, żeby były to osoby z rejonu Zwierzyna, gdyż to dotyczyło 

lokacji tej miejscowości. Natomiast zdjęciami zajmowała się Pani dyrektor Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Zwierzynie i nie umiem wyjaśnić, dlaczego nie zostały uwzględnione. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, na jakiej podstawie statuetki były wręczane, czy nie powinna 

być w tej sprawie podjęta uchwała rady gminy. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że można to rozszerzyć o to, żeby statuetka była przeznaczona 

dla zasłużonego mieszkańca gminy. Podczas 250-lecia Zwierzyna było to moje nagroda, jako 

Wójta Gminy Zwierzyn. 

 

Mariusz Krzyżanowski prosił o przybliżenie spotkania z Panią Minister Oświaty oraz zapytał 

się, co oznaczają zaostrzone warunki realizacji w punkcie 14 sprawozdania. Zapytał również, 

jak zakończyła się sprawa stanicy w Sarbiewie. 

 

Na salę obrad o godz. 10
25

 przybył radny Jarosław Skiba. 

 

Tomasz Marć poinformował o przebiegu spotkania z Panią minister oraz wyjaśnił, co 

oznaczają zaostrzone warunki realizacji. W sprawie stanicy przekazał, że w poniedziałek 

przed sesją rozmawiał w tej sprawie. Idea jest taka, żeby od 01 lipca br. obiekt został 

udostępniony mieszkańcom, za wyjątkiem zaplecza kuchennego. Pieczę nad tym obiektem 

ma sprawować CIS. Jak zostanie podpisana umowa, to obiekt zacznie funkcjonować według 

harmonogramu, który posiadamy. 
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Włodzimierz Nobis zapytał, jakie wójt odniósł wrażenia ze spotkania z Panią Minister 

Oświaty. 

 

Tomasz Marć przekazał, że na spotkaniu była mowa o debacie, co wywołało śmiech na sali. 

Stwierdził, że ministerstwo rozmawiało ze wszystkimi stronami, za wyjątkiem samorządów 

(tu jest wyłącznie dyktat). Jednak było przyrzeczenie, że takie debaty z samorządami będą się 

toczyły. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia  

w poszczególnych szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

               Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni w dniu 

dzisiejszym otrzymali dane z kosztami utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia  

w poszczególnych szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

Izabela Borkowska kierownik GZOPO w Zwierzynie przedstawiła informację o kosztach 

utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia w poszczególnych szkołach na terenie Gminy 

Zwierzyn 

 

Włodzimierz Nobis zapytał o koszty świetlic szkolnych, dlaczego jest dwukrotna różnica  

w kosztach, a liczba dzieci nie jest dwukrotna. 

 

Izabela Borkowska wyjaśniła, że w Zwierzynie są dwie świetlice szkolne w dwóch 

budynkach i dlatego jest taka różnica. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy dodał, że głównym kryterium jest ilość uczniów 

dowożonych do szkoły. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 5. 
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

   a) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy   

       na lata 2016-2022 

 

       Angelika Jaworska kierownik GOPS w Zwierzynie w kwestii wyjaśnienia 

poinformowała, że 31 grudnia 2015 r. wygasł poprzedni program, a jest to niezbędny 

dokument, jaki musi posiadać Gmina. 
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Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie na terenie Gminy na lata 2016-2022 (opinia nr 103/2016 w załączeniu do 

protokołu).  

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy realizując wprowadzony program zdaje on egzamin, czy 

zmniejsza się liczba rodzin, gdzie stosowana jest przemoc. 

 

Angelika Jaworska udzielając odpowiedzi, poinformowała, że do Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego wpływają niebieskie karty i oni je realizują. Sprawcy przemocy rodzą 

się z wadami rozwojowymi. Są to ludzie, którzy mają wzorce z domu. Ustała przemoc tam, 

gdzie nie była spowodowana genem. Przez stosowanie różnych programów osoba stosująca 

przemoc jest korygowana i wówczas, jeżeli nie jest ona osadzona głęboko w mózgu, to ustaje. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję, poinformował, że na sali 

obrad obecnych jest 13 radnych i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy na lata 2016-2022. 

Projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi literówkami został przyjęty jednogłośnie.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XXI/112/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

       b) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zwierzyn, 

     

       Malwina Jakimowicz p.o. dyrektora Celowego Związku SG05 w Starym Kurowie  

w kwestii wprowadzenia poinformowała, że generalnie regulamin się nie zmienia w stosunku 

do podejmowanego 3 lata temu. Jednak zgodnie z ustawą należy go ponownie podjąć. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Zwierzyn (opinia nr 102/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy w § 9 pkt 3, w którym mowa o koszach publicznych 

dotyczy to naszej gminy. 

 

Malwina Jakimowicz odpowiedziała, że póki co, związek nie przejął koszy publicznych  

i gmina powinna to zapewnić. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że sprawa ta nie została rozstrzygnięta  

w przetargu i będzie to zmienione. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy jeżeli chodnik jest oddzielony pasem zieleni, to właściciel 

nie musi sprzątać tego chodnika. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że to wynika z przepisów (orzecznictwo WSA). 

Jeżeli jest pas zieleni, to sprzątanie leży w gestii samorządu. 
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Mariusz Krzyżanowski zapytał, jak wygląda w przypadku mieszkań jednorodzinnych 

obowiązkowa deratyzacja, która wg projektu uchwały ma być przeprowadzona dwa razy  

w roku. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że jest to obowiązek właściciela 

nieruchomości i sam to musi realizować. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że są różne formy deratyzacji (chemiczna, łapki, 

łowne koty). Nie zawsze musi być wdrażana deratyzacja chemiczna. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Zwierzyn. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXI/113/2016 (Uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 

       c) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 

 

       Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

w uchwale budżetowej na 2016 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 rok (opinia nr 104/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Stefania Sierocińska zapytała, ile kosztowały nas uroczystości z okazji 250 –lecia Zwierzyna. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek odpowiedziała, że wstępnie powinniśmy się zmieścić w kwocie 

25.000 złotych. 

 

Tomasz Marć wójt gminy stwierdził, że jakby to porównać ze Strzelcami Krajeńskimi, to oni 

wydali na obchody miasta 250.000 złotych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXI/114/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 6.  

 

7. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Grzegorz Kuchciński: 

 podziękował za rozebranie płotu przy PKP w Górkach Noteckich, 

 zauważył problem kolejek do lekarza rodzinnego, w środę najbliższy termin na 

piątek. Taka sytuacja może doprowadzić do tego, że mieszkańcy zaczną przenosić się 

do ościennych ośrodków. 
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Tomasz Marć wójt gminy stwierdził, że istnieje problem z pozyskaniem lekarzy, ale zostanie 

zwrócona uwaga w tym temacie. Poinformował, że spotkał się z sugestią, że nie powinno być 

krytycznych uwag do dr Konowalczyka. Pani menadżer na posiedzeniu komisji społecznej 

wyjaśniła, że dzięki niemu ośrodek zdrowia w Zwierzynie może funkcjonować, gdyż tylko on 

ma uprawnienia lekarza rodzinnego. 

 

Grzegorz Kuchciński zasugerował, żeby przejąć się tym tematem już teraz, obawiając się, co 

będzie jesienią przy wzmożonej liczbie zachorowań. Może Ci lekarze nie są adekwatnie 

wynagradzani. 

 

Tomasz Marć poinformował, że prowadzi niezależnie od tego rozmowy, robimy starania, 

żeby uruchomić również usługę stomatologiczną. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że generalnie całe finansowanie oparte 

jest na liczbie pacjentów, żeby ośrodek funkcjonował musi być ich ok. 2500. Gmina ma 

ograniczone możliwości, ale jest to nasze zadanie własne. 

 

Mariusz Krzyżanowski przekazał informację od mieszkanki Górek Noteckich,  

że dokumentacja medyczna nie jest zabezpieczona, kto za to odpowiada. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że sprawdzi tę informację. 

 

O godz. 11
25

 salę obrad opuścił radny Grzegorz Kuchciński. 

 

Anna Ryś-Konieczna: 

 zapytała, co można zrobić z kałużami na drogach w Zwierzynie,  

 zauważyła, że w okresie wakacji można spodziewać się w naszej gminie więcej 

czworonogów, w związku z tym zaproponowała artykuł w gazecie i ulotki, w jaki 

sposób należy się zachować, gdy znajdzie się bezdomnego zwierzaka,  

 wnioskowała o koszenie traw na cmentarzach,  

 zadała pytanie, jaki koszt poniesiony został na organizację 250- lecia Zwierzyna 

(zapytanie złożone wyłącznie na piśmie). 

 

Angelika Jaworska kierownik GOPS w Zwierzynie udzieliła odpowiedzi w sprawie koszenia 

traw na cmentarzach, informując, że pracownicy CIS robią to. Ostatnio kosili na koniec maja, 

w tej chwili są w innych miejscach. Do 05 lipca prace na cmentarzu w Zwierzynie zostaną 

wykonane. Technicznie nie są w stanie kosić częściej niż raz w miesiącu. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że w sprawie prac na drogach na początku lipca 

odbędzie wyjazdowe spotkanie ze Starostą, gdzie zostanie ustalony zakres prac. To, co 

możliwe będą starali się robić. Jednak dodatkowym problemem odprowadzenia wody jest 

dokumentacja, której sporządzenie wiąże się z kosztami, gdyż będzie to już inwestycja.  

 

Renata Marcińczak  wnioskowała o:  

 wykoszenie ścieżki rowerowej w kierunku od Zwierzyna do Przysieki, która jest 

zarośnięta. Dodała, że pobocza są wykoszone niedbale i częściowo w kilku miejscach, 

 wycięcie krzaków na ul. Krótkiej w Zwierzynie na łuku ulicy w okolicy bloku 

kolejowego. 
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Tomasz Marć odpowiedział, że koszenie ścieżki jest ujęte w programie prac CIS-u, ul. Krótka 

będzie również wykoszona. 

 

Mirosław Gniewczyński wnioskował o: 

 wykoszenie wzdłuż ścieżki rowerowej Zwierzyn II -Przysieka- Górki Noteckie 

 postawienie 4-6 ławeczek przed domem przedpogrzebowym na cmentarzu w Górkach 

Noteckich,  

 wykonanie oprysku na odrastających krzewach, na części cmentarza w Górkach 

Noteckich,  

 zlikwidowanie sterty eternitu i śmieci przy drodze za PSZOK-iem w Górkach 

Noteckich, 

 przekazywanie wszystkich kluczy od cmentarza w Górkach Noteckich dla 

organizatora pogrzebu, 

 odprowadzenie wody poopadowej na placu przed biblioteką oraz na skrzyżowaniu  

ul. Cmentarnej i Kurowskiej,  

 naprawa przeciekającego dachu na scenie na boisku w Zwierzynie,  

 wyegzekwowanie od właściciela posesji i budynku po poczcie w Górkach Noteckich 

wycięcia zakrzaczeń, które utrudniają widoczność przy wyjeździe ze ścieżki 

rowerowej na ul. Kolejową (wniosek zgłoszony wyłącznie na piśmie), 
 wymianę żarówek w lampach oświetlenia ulicznego: 

- ul. Kurowska przy kościele słup nr 1/4/1 

- ul. Santocka przy ośrodku zdrowia słup nr 2-3/2/07 

- ul. Kolejowa przy sklepie słup nr 2/11/7 

- ul. Kolejowa za przejazdem kolejowym słup nr 12/51/10 (wniosek zgłoszony wyłącznie 

na piśmie). 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że 4 kosiarki, które mają na stanie są cały czas wykorzystywane.  

W sprawie sterty śmieci poinformował, że teren PSZOK-u był w gestii utrzymania firmy 

Tonsmeier, ale zainteresują się tym tematem. W sprawie odprowadzenia wody przy bibliotece 

stwierdził, że sensowne byłoby przejście kretem przez teren szkoły, byłoby to najszybciej, 

najtaniej i bezkolizyjnie, gdyż głównym czynnikiem wszystkich prac są finanse. 

 

Wnioski zgłoszone wyłącznie na piśmie: 

 

Włodzimierz Nobis wnioskował o:  

 wyegzekwowanie w ramach reklamacji wykonanie naprawy drogi Górki Notecki –

Płomykowo, na której po równaniu były te same ubytki, co przed jej robieniem ( stan 

tej drogi jest obecnie makabryczny),  

 uzupełnienie dziur kruszywem w drodze od posesji p. Bezgębluka do posesji p. Bąk, 

 ponowił wniosek odnośnie likwidacji kałuż przed ośrodkiem zdrowia w Górkach 

Noteckich. 

 

Jarosław Skiba wnioskował o:  

 ustawienie lustra przy posesji p. Kupczak w Sarbiewie, gdyż mieszkanka ma problem 

z wyjazdem na drogę powiatową,  

 przycięcie drzewostanu porastającego pas drogi powiatowej w kierunku Sławna, 

 załatanie dziury w asfalcie na drodze gminnej obok posesji p. Pioch. 

 

Robert Wcisło: 

 wnioskował o wykoszenie ścieżki rowerowej z Przysieki do Zwierzyna,  
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 wskazał na popękany asfalt na ścieżce rowerowej na długości Górki Noteckie- 

Zwierzyn,  

 prosił o wymianę tablicy informacyjnej w miejscowości Przysieka, gdyż obecna jest 

już wyeksploatowana. 

. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów 

Dorota Witkiewicz sołtys Brzezinki zapytała, czy jest przewidziana naprawa dróg 

gruntowych, gdyż droga w Brzezince jest w złym stanie i dwie drogi dojazdowe. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że w budżecie gminy zostały jeszcze środki, sprawa 

zostanie uzgodnione z inspektorem ds. dróg. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa: 

 wnioskowała o oczyszczenie miejsca w celu utworzenia chodnika prowadzącego  

w kierunku PKP, informując, że przy drodze gminnej brukowej jest krawężnik, a za 

nim piach, zielsko, drzewa, co można byłoby sprzątnąć i zrobić chodnik,  

a mieszkańcy zyskaliby  wygodną drogę do stacji PKP, 

 poinformowała, że drugą noc nie świeci się żadna lampa w Sarbiewie. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że w sprawie chodnika będzie rozmawiał z kierownikiem CIS-u, 

dodając, że jest pewna gradacja potrzeb i jeżeli będzie możliwość, to chętnie te prace zostaną 

wykonane. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielając odpowiedzi w sprawie lamp, poinformował, 

że firma przebudowuje sterowanie, trwają prace i dlatego jest ta niedogodność. 

 

Mariusz Krzyżanowski zapytał, czy gmina posiada plan, żeby robić w swoim zakresie 

kawałki chodników, układając polbruk w czasie, kiedy już nie będzie koszenia traw. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że z przyoszczędzonych środków starają się takie prace 

wykonywać, taki jest kierunek działania. 

 

Wojciech Basiński sołtys Zwierzyna I – Sierosławic: 

 zapytał, czyj jest teren, na którym obecnie znajduje się plac zabaw, kto ma go 

sprzątać, czy mogliby to robić pracownicy CIS-u, 

 zapytał, czy wiadomo, co z terenem w Sierosławicach, 

 zasugerował, że uczniowie z jego szkoły mogą ułożyć polbruk, tylko należy im 

zabezpieczyć transport. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że skorzystają z uprzejmości Pana Sołtysa z oferty układania 

polbruku, gdyż będzie to tańsze, jak wynajem firmy. Teren w Sierosławicach należy 

traktować, jako przydzielony. Plac zabaw będzie wydzielony i przekazany sołectwu. Zostanie 

to ustalone z dyrektorem ZPO w Zwierzynie. 
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Ciąg dalszy wniosków i zapytań sołtysa Wojciecha Basińskiego złożonych włącznie  

na piśmie: 

 po raz kolejny zgłosił ubytek w dywaniku asfaltowym na wysokości przystanku dla 

dzieci przy szkole ul. Szeroka w Zwierzynie (po każdych opadach deszczu ubytek 

powiększa się),  

 wskazał na kolejną dziurę na skrzyżowaniu dróg Strzelecka-Szeroka w Zwierzynie, 

 wnioskował o naprawę nawierzchni w miejscowości Owczarki (wjazd od strony 

wojewódzkiej, przedłużenie ulicy Kościelnej do krzyża),   

 wykonanie chodnika przy przejściu dla pieszych ul. Strzelecka-Wojska Polskiego 

(dziury i piach utrudniają przejście),  

 prosił, żeby podczas rozmów z Zarządem Dróg Wojewódzkich uwzględnić 

wybudowanie zatoczki dla autobusów w miejscowości Owczarki oraz chodnika przy 

ul. Kurowskiej w Zwierzynie. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka:  

 prosił o przekazanie mieszkańcom informacji na temat remontu drogi powiatowej do 

Górecka informując, że wykonano niewielki odcinek ok. 200 m, na pozostałej części 

drogi są dwie dziury, które zostały wypłukane przez ostatnie deszcze. Mieszkańcy 

proszą p. wójta o interwencję w tej sprawie w Starostwie Powiatowym w Strzelcach 

Krajeńskich, 

 prosił o interwencję w powiecie odnośnie odkrzaczenia odcinka drogi w Górecku przy 

posesji p. Majchrzaka (wnioski zgłoszone wyłącznie na piśmie). 

                                                                                                                                                                                               
Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8.  

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn złożył informację 

z posiedzenia komisji odbytego w dniu 27 czerwca br. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy ustosunkował się do zarzutu, że pacjent z gorączką nie 

może dostać się w danym dniu do lekarza, informując, że przyjęta norma na pacjenta w 

gabinecie wynosi 15 minut. Jeżeli jest potrzebna natychmiastowa pomoc, to pacjent powinien 

przyjechać i na pewno zostanie przyjęty. 

 

Anna Ryś-Konieczna zgłosiła problem ustawianych aut na drodze przy sklepie p. Korsaka, 

które zasłaniają wyjazd na drogę wojewódzką. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że jest idea ustawienia tam barierek. 

 

Włodzimierz Nobis zaproponował, żeby gmina napisała, do kogo powinny być kierowane 

skargi. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn poinformował, że:  

 następna sesja Rady Gminy Zwierzyn zwołana zostanie na dzień 31 sierpnia 2016r.  

godz. 11
30

,  

 wpłynęła rezygnacja Pana Mirosława Wąsik z funkcji sołtysa i po raz trzeci w tej 

kadencji odbędą się wybory sołectwie Gościmiec, 

 została przekazana przez Starostwo Powiatowe w Strzelcach Krajeńskich Uchwała  

Nr XIII/98/2016 Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego z dnia 9 maja 2016r.  
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w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/136/08 w sprawie zakazu używania 

niektórych jednostek pływających na jeziorach Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego, 

 jutro o godz. 11
30 

odbędzie się pogrzeb ojca radnego Jacka Warchała. 

 

Tomasz Marć Wójt Gminy Zwierzyn podziękował radnym za uczestnictwo w obchodach  

250-lecia lokacji Zwierzyna i życzył im odpoczynku i wszystkiego najlepszego w okresie 

przerwy urlopowej. 

 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Zamknięcie XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 13
10

 zamknął obrady XXI zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

  

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


